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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Boris GRILC, Maja RAZINGAR, dr. Adis MEDIĆ, Igor ARH, mag. Božena RONNER, 
Edina DŽAMASTAGIĆ in Urška HABJAN  
 
OSTALI PRISOTNI:  
dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, mag. Valentina GORIŠEK – vodja 
Oddelka za okolje in prostor, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za družbene dejavnosti in 
splošne zadeve, Mojca LEVSTIK – Kabinet župana, Valentina ŠUMI – vodja Oddelka za 
finance, plan in analize ter mag. Vera DJURIĆ DROZDEK – vodja Oddelka za 
gospodarstvo 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v potrditev 
predlagal naslednji 
 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 5. redni seji 

Odbora za proračun in finance, ki je bila 12. 6. 2019 
2. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 1. izredni seji 

Odbora za proračun in finance, ki je bila 22. 7. 2019 
3. Predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Jesenice - PRVA 

OBRAVNAVA 
4. Predlog Sklepa o povprečni gradbeni ceni kvadratnega metra koristne stanovanjske 

površine v občini Jesenice za leto 2020 
5. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – načrt pridobivanja 

nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2020 
6. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem - načrt razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2020 
7. Predlog Proračuna občine Jesenice za leto 2020 – PRVA OBRAVNAVA 
8. Predlog Strategije za mlade v občini Jesenice za obdobje 2019 - 2023 – DRUGA 

OBRAVNAVA 
9. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

     ZA - 6 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 

http://www.jesenice.si/
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TT OO ČČ KK AA   11 ::   

PP OO TT RR DD II TT EE VV   BB EE SS EE DD II LL AA   SS KK RR AA JJ ŠŠ AA NN EE GG AA   ZZ AA PP II SS AA   SS   PP OO RR OO ČČ II LL OO MM   

OO   SS PP RR EE JJ EE TT II HH   SS KK LL EE PP II HH   NN AA   55 ..   RR EE DD NN II   SS EE JJ II   OO DD BB OO RR AA   ZZ AA   

PP RR OO RR AA ČČ UU NN   II NN   FF II NN AA NN CC EE ,,   KK II   JJ EE   BB II LL AA   11 22 ..   66 ..   22 00 11 99   

 
Razprave in pripomb na skrajšani zapis 5. redne seje Odbora ni bilo, zato je predsednik 
Odbora predlagal v sprejem  
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 5. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 12. 
6. 2019. 
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
     ZA – 6 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   22 ::   

PP OO TT RR DD II TT EE VV   BB EE SS EE DD II LL AA   SS KK RR AA JJ ŠŠ AA NN EE GG AA   ZZ AA PP II SS AA   SS   PP OO RR OO ČČ II LL OO MM   

OO   SS PP RR EE JJ EE TT II HH   SS KK LL EE PP II HH   NN AA   11 ..   II ZZ RR EE DD NN II   SS EE JJ II   OO DD BB OO RR AA   ZZ AA   

PP RR OO RR AA ČČ UU NN   II NN   FF II NN AA NN CC EE ,,   KK II   JJ EE   BB II LL AA   22 22 ..   77 ..   22 00 11 99   

 
Razprave in pripomb na skrajšani zapis 1. izredne seje Odbora ni bilo, zato je predsednik 
Odbora predlagal v sprejem  
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 1. izredne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 22. 
7. 2019. 
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
     ZA – 6 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   33 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   SS OO FF II NN AA NN CC II RR AA NN JJ UU   LL EE TT NN EE GG AA   PP RR OO GG RR AA MM AA   

ŠŠ PP OO RR TT AA   VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   --   PP RR VV AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
V razpravi je sodelovala: 
 
Mag. Božena Ronner:  
Eden izmed splošnih pogojev za prijavo na javni razpis, ki so navedeni v 4. členu Odloka, 
je tudi solventnost in neblokiranost transakcijskega računa vlagatelja na dan oddaje 
vloge. Predlaga, da se ta pogoj spremeni, tako da se glasi: »solventnost in neblokiranost 
transakcijskega računa vlagatelja vsaj 6 mesecev pred oddajo vloge, kar vlagatelj jamči s 
podpisano izjavo v vlogi na javni razpis«. 
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V 12. členu Odloka naj se točno navede, kdo imenuje komisijo in pod kakšnimi pogoji so 
lahko imenovani člani komisije. 
Spremeni naj se 3. odstavek 19. člena, kjer je navedeno, da ocenjevanje in vrednotenje 
vlog ter zapisnik komisije niso javni. Gre za dodeljevanje javnih sredstev, kar pomeni da 
je javen tudi zapisnik, iz katerega je razvidno komu so bila sredstva dodeljena in v kakšni 
višini. 
Zanima jo, ali Zakon o športu določa, kakšno naj bo finančno stanje prijaviteljev na dan 
oddaje vloge. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v Občini 
Jesenice v prvi obravnavi, s predlogi iz razprave: 
 v 4. členu Odloka naj se spremeni 8. alineja, tako, da se glasi: »solventnost in 

neblokiranost transakcijskega računa vlagatelja vsaj 6 mesecev pred oddajo 
vloge, kar vlagatelj jamči s podpisano izjavo v vlogi na javni razpis«; 

 v 12. členu Odloka naj se točno navede, kdo imenuje komisijo in pod kakšnimi 
pogoji so lahko imenovani člani komisije; 

 spremeni naj se 3. odstavek 19. člena, kjer je navedeno, da ocenjevanje in 
vrednotenje vlog ter zapisnik komisije niso javni. Gre za dodeljevanje javnih 
sredstev, kar pomeni da je javen tudi zapisnik, iz katerega je razvidno komu 
so bila sredstva dodeljena in v kakšni višini; 

 pojasni naj se, ali Zakon o športu določa, kakšno naj bo finančno stanje 
prijaviteljev na dan oddaje vloge. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
                          ZA - 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   44 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   SS KK LL EE PP AA   OO   PP OO VV PP RR EE ČČ NN II   GG RR AA DD BB EE NN II   CC EE NN II   

KK VV AA DD RR AA TT NN EE GG AA   MM EE TT RR AA   KK OO RR II SS TT NN EE   SS TT AA NN OO VV AA NN JJ SS KK EE   PP OO VV RR ŠŠ II NN EE   

VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 22 00   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek, ki je na vprašanje Borisa Grilca 
tudi pojasnila, da povprečna gradbena cena kvadratnega metra koristne stanovanjske 
površine ni zakonsko določena, temveč je prepuščena v odločitev Občini. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Sklepa o povprečni gradbeni ceni kvadratnega metra koristne 
stanovanjske površine v občini Jesenice za leto 2020, ki znaša 903,00 EUR. 
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GLASOVANJE:  PRISOTNIH – 7 
                           ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   55 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA VV NN AA NN JJ AA   ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   ––   NN AA ČČ RR TT   PP RR II DD OO BB II VV AA NN JJ AA   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN EE GG AA   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ AA   VV   LL AA SS TT   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 22 00   

 

TT OO ČČ KK AA   66 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA VV NN AA NN JJ AA   ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   --   NN AA ČČ RR TT   RR AA ZZ PP OO LL AA GG AA NN JJ AA   ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   VV   LL AA SS TT II   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 22 00   

 
Uvodno obrazložitev k 5. in 6. točki dnevnega reda je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Igor Arh: 
Velik del zemljišč na območju Prešernove ceste še ni odkupljen. Zanimajo ga razlogi, 
predvsem za območje Podmežakle, kjer se je gradila kanalizacija in bi bilo pričakovati, da 
je zemljiško knjižno stanje že urejeno. 
Pri menjavi zemljišč s Slovenskimi železnicami se mu zdi smiselno, da bi Občina 
obdržala en pas zemljišča ob Prešernovi cesti, za primer, da bi se na tem območju kdaj 
gradila kolesarska steza. 
 
Mag. Valentina Gorišek:  
S Slovenskimi železnicami že od leta 2006 potekajo pogovori o menjavi zemljišč. Ob 
rekonstrukciji Prešernove ceste so Slovenske železnice dale služnostno pravico za 
rekonstrukcijo, vendar pa je to zemljišče še vedno v njihovi lasti. Zemljišče, na katerem so 
postavljeni tiri, pa je v lasti Občine Jesenice, zato potekajo dogovori o menjavi teh 
zemljišč. Je pa na tem območju en del zemljišč že v celoti pozidan, zato niti ni smiselno, 
da bi si Občina pridržala en pas zemljišča za npr. kolesarsko stezo. 
Podmežaklo je zemljiško knjižno že urejenih približno dve tretjini zemljišč, za preostala 
zemljišča pa so postopki tudi že v teku, vendar še niso zaključeni. 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, koliko starih in neuporabnih stanovanj je še v lasti Občine Jesenice. 
 
Mag. Valentina Gorišek:  
Najstarejša stanovanja so na Hrušici (na območju Republike), na Senožetih, na Cesti 
Franceta Prešerna 36 ter v Logu Ivana Krivca. Občina stanovanja v Logu Ivana Krivca 
želi obdržati, saj obstaja določeno število najemnikov, ki ne zmorejo plačevati stroškov za 
druga, boljša stanovanja. 
 
Igor Arh: 
Zanima ga, ali je v ureditev zemljiško knjižnega stanja z Betonarno Sava možno vključiti 
tudi preplastitev ceste proti betonarni. 
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Mag. Valentina Gorišek:  
V lasti Občine Jesenice je samo en manjši delček te ceste. Občina v tuje premoženje ne 
sme vlagati, zato potekajo pogovori o prenosu te ceste iz države na občino. V letu 2016 
je bil odmerjen koridor za cesto, ima pa v naravi to zemljišče status javnega dobra. Po 
zadnjih informacijah je v postopku izvzem iz javnega dobra, da bo potem Vlada RS sploh 
lahko odločala o prenosu zemljišča v last Občine Jesenice. 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, v kakšni fazi je realizacija predloga za odkup igrišča na Kočni. 
 
Mag. Valentina Gorišek:  
V postopku denacionalizacije je bilo to igrišče, skupaj z avtobusno in transformatorsko 
postajo vrnjeno v privatno last. Cene, ki so bile postavljene za odkup tega premoženja, so 
bile precej visoke. Elektro je odmeril in odkupil transformatorsko postajo, Občina Jesenice 
pa je na podlagi cenitve odkupila avtobusno postajo. V okviru projekta Igraj se z mano, se 
je otroško igrišče na Kočni postavilo za orodjarno. Pri zadnjih pogovorih o odkupu 
zemljišča, je bila cena še vedno okoli 150.000 EUR. So pa krajani Kočne županu 
posredovali predlog, da naj se zemljišče na Blejski Dobravi, ki je v lasti Občine Jesenice, 
ponudi v zamenjavo za igrišče na Kočni. Ta predlog se še preučuje, zato to zemljišče tudi 
še ni vključeno v Načrt ravnanja z nepremičnin premoženjem za leto 2020. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine 
Jesenice za leto 2020, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem za leto 2020. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 7 
                           ZA – 7 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine 
Jesenice za leto 2020, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem za leto 2020 in je sestavljen iz treh dokumentov: 

- Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem – zemljišča v lasti Občine 
Jesenice, za leto 2020, 

- Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem – stanovanja in poslovni 
prostori v lasti Občine Jesenice, za leto 2020 in 

- Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem – zemljišča s stavbami in 
ostalimi objekti v lasti Občine Jesenice, za leto 2020. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   77 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   PP RR OO RR AA ČČ UU NN AA   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 22 00   ––   

PP RR VV AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev predloga Proračuna občine Jesenice za leto 2020 je podala 
Valentina Šumi. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, zakaj se zmanjšujejo sredstva na področju socialnega varstva in na področju 
gospodarstva. 
 
Petra Dečman  
Področje socialnega varstva je skoraj v celoti regulirano z Zakonom o socialnem varstvu. 
Večina nalog, ki so jih lokalne skupnosti na tem področju dolžne zagotavljati, je zakonsko 
opredeljenih. So pa sredstva načrtovana na podlagi trendov, ki kažejo v smer znižanja 
stroškov predvsem pri zavodskem varstvu. Ne znižujejo pa se sredstva na račun 
kakršnikoli že začetih projektov in programov ali na račun zmanjšanja obsega storitev. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Sredstva na posameznih proračunskih postavkah se znižujejo na podlagi ocene 
realizacije iz leta 2018 in 2019. Obseg storitev ostaja enak, sredstva pa se znižujejo 
predvsem na podlagi do sedaj porabljenih sredstev v letošnjem letu. 
 
Boris Grilc:  
Moti ga znižanje sredstev na področju socialnega varstva, saj bi ta sredstva morali 
nameniti še za dodatne ukrepe, npr. za pomoč pri prevozih starejših. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Osnovni razlog za znižanje sredstev za subvencije na področju gospodarstva je dobra 
gospodarska rast. 
 
Edina Džamastagić:  
Zanima jo, za koliko so se, v primerjavi z začetno vrednostjo, že povečali stroški za 
obnovo Ruardove graščine. 
 
Petra Dečman:  
Pogodbena vrednost del za obnovo Ruardove graščine zaenkrat ostaja nespremenjena. 
Vse raziskave, ki so se v letošnjem letu izvajale s strani Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine, so šele pokazale dejansko stanje konstrukcije, ki jo je bilo pred tem nemogoče 
predvideti. Dodatna dela, ki se nanašajo predvsem na statične ojačitve objekta, so v 
postopku pregledovanja pri strokovnem nadzoru, tako da bodo bolj točni podatki 
predvidoma znani do druge obravnave proračuna.  
 
Igor Arh:  
Zanima ga, koliko je pridobljenih nepovratnih sredstev za energetsko sanacijo pri obnovi 
Ruardove graščine. 
 
Petra Dečman: 
Investicijo je Občina Jesenice prijavila na javni razpis Ministrstva za infrastrukturo za 
energetsko sanacijo. Razglašeni kulturni spomeniki imajo pri pridobitvi teh sredstev nekaj 
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ugodnosti, tako da je Občina Jesenice na tem razpisu pridobila okoli 150.000 EUR 
nepovratnih kohezijskih sredstev. 
 
Igor Arh:  
V Rebalansu proračuna za leto 2019 so se zagotovila dodatna sredstva za zamenjavo 
oken na Osnovni šoli Koroška Bela. Zanima ga, ali so v predlog proračuna za leto 2020 
vključena tudi sredstva Eko sklada, ki naj bi se pridobila za ta namen. 
 
Petra Dečman:  
Sredstva, ki so bila z rebalansom zagotovljena za zamenjavo oken na Osnovni šoli 
Koroška Bela, so bila med poletnimi počitnicami večinoma porabljena. V prihodnjem letu 
se načrtuje zamenjava steklenih sten v jedilnici, za kar je v predlogu proračuna za leto 
2020 zagotovljenih nekaj več kot 18.000 EUR. Šola bo kandidirala tudi na razpisu za 
pridobitev sredstev Eko sklada, kar je že upoštevano v načrtovani finančni konstrukciji.  
 
Igor Arh:  
Pri večini proračunskih področij se sredstva znižujejo, medtem ko pa se na področju 
kulture in športa sredstva povečujejo. Zanima ga, zakaj se v enakem deležu ne 
povečujejo tudi sredstva za prostovoljstvo ter za humanitarne projekte in programe. 
Dodatnih 50.000 EUR se namenja za izvedbo letnega programa športa. Zanima ga, ali 
naj bi bila ta sredstva namenjena za dodatno pomoč hokejskemu klubu. Če se namreč ta 
sredstva vključijo v letni program športa, bodo razdeljena med vsa društva in ne bodo 
namenjena samo za hokej.  
Glede na to, da je bila dana pobuda, da naj JEKO sponzorira hokejsko društvo iz svojega 
dobička, predlaga, da se ta pobuda tudi realizira. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
JEKO, kot gospodarska družba, bi lahko doniral določeno vsoto sponzorskih sredstev 
športnemu klubu, vendar je ta odločitev v pristojnosti poslovodstva podjetja. Ne more pa 
se dobiček JEKA neposredno nakazati nekemu društvu, saj je ta dobiček namenjen 
vlaganju v javno komunalno infrastrukturo. 
Proračunska sredstva se društvom ne morejo nakazovati mimo sprejetega programa in 
izvedenega javnega razpisa. Je pa na podlagi sprejetih sklepov na 1. izredni seji 
Občinskega sveta pripravljen nov predlog odloka, v katerem je dodatno navedeno, da 
lahko Občina Jesenice sofinancira organizacijo velikih športnih prireditev na mednarodni 
ravni. Dodatnih 50.000 EUR je tako namenjeno sofinanciranju tega programa ter tudi že 
obstoječih programov v letnem programu športa. 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga zakaj so povečana sredstva pri programih za mladino, na kakšni osnovi se za 
obnovo kopališča Ukova načrtuje 150.000 EUR ter zakaj se povečujejo subvencije za 
prevoze. 
 
Petra Dečman:  
Povečanje sredstev pri programih za mladino je predvsem zaradi zakonskega povišanja 
stroškov dela v Mladinskem centru. Načrtujejo se sredstva za investicije v višini 5.500 
EUR, ravno tako pa se terminsko zamika tudi obnova ene hišice v mladinskem letovišču 
Pinea.  
Za kopališče Ukova je predlagana izdelava projektne dokumentacije za obnovo bazena. 
V skladu z Zakonom o javnem naročanju je namreč za predvidene posege v tak objekt, 
kot je bazen Ukova, predpisan poseben postopek arhitekturnega natečaja. 
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Mag. Valentina Gorišek:  
Subvencija za mestni promet se v letu 2020 ne povečuje, povečujejo pa se sredstva za 
prevozne stroške učencev, ki jih je Občina dolžna pokrivati. 
 
Boris Grilc:  
V predlog proračuna za prihodnje leto še vedno ni vključenega predloga, da se 
sofinancira vozovnica mestnega prometa tudi za krajane Potokov. 
 
Mag. Božena Ronner:  
Glede subvencioniranja cene vozovnice za Potoke je bilo s strani Alpetourja že dano 
pojasnilo, da v tem primeru ne gre za mestni, temveč gre za medkrajevni promet. 
Za kopališče Ukova naj se naredi realna ocena, kaj je potrebno na kopališču popraviti, da 
bo zagotovljena varnost za vse uporabnike bazena. 
V proračunu za leto 2020 naj se zagotovijo sredstva za subvencioniranje stroškov 
javnega prevoza za starejše osebe ter osebe s posebnimi potrebami in sicer najmanj v 
višini 70% cene vozovnice, ali pa naj se zagotovijo sredstva za vzpostavitev in delovanje 
mreže brezplačnih prevozov za omenjene osebe na območju Občine Jesenice. 
V proračunu naj se zagotovijo tudi sredstva za sofinanciranje prilagajanja stanovanj 
potrebam starejših občanov najmanj v višini 70% vrednosti investicije, in sicer za najmanj 
5% ocenjenih potreb za vsako proračunsko leto. S takšnim prilaganjem bi se zmanjšal 
pritisk na dom ostarelih ter potrebe po oskrbi na domu. 
Zagotovijo naj se tudi sredstva za subvencioniranje pri izgradnji malih čistilnih naprav za 
stavbe izgrajene do leta vzpostavitve zakonske zahteve po takšnih čistilnih napravah ter 
sredstva za pripravo projekta obnove vodovodnega omrežja v delu, kjer še obstajajo 
azbestne cevi. 
Veseli jo, da se povečujejo sredstva za informiranje javnosti ter da se načrtuje izdaja več 
številk Jeseniških novic. 
 
Boris Grilc:  
Moti ga, da so sredstva za kopališče Ukova načrtovana zgolj na podlagi neke ocene. 
Sredstva za izvajanje prevozov za starejše so že vključena v predlog proračuna za 
prihodnje leto. 
 
Dr. Adis Medić:  
Pri bazenu je v prvi vrsti potrebno poskrbeti za varnost. V letošnjem letu je prišlo pri enem 
od obiskovalcev do težjih poškodb, zato je najprej potrebno zagotoviti sredstva in izvesti 
ukrepe, ki bodo zagotavljali varno uporabo bazena. 
 
Petra Dečman:  
Strategija za področje starejših je sprejeta in velja do leta 2021. To strategijo so skupaj 
sprejemale vse občine Zgornje Gorenjske v okviru projekta, ki ga je vodila Ljudska 
univerza Jesenice. 
 
Mag. Valentina Gorišek:  
Operativni program oskrbe s pitno vode za območje občine Jesenice je sprejet, v njem pa 
so navedeni tudi  ukrepi, ki jih je potrebno izvesti, vključno z obnovo vodovoda Peričnik. 
 
Igor Arh:  
Znižanje sredstev za razvoj malega gospodarstva je preveliko, ne glede na trenutno 
gospodarsko rast. Te pomoči so namreč namenjene tudi tistim, ki začenjajo z 
gospodarsko dejavnostjo ter za dejavnost turizma, za katero je prav, da se še dodatno 
spodbuja. 
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Zanima ga, zakaj so znižana sredstva za krajevne skupnosti, predvsem sredstva, ki so 
namenjena obdarovanju starejših krajanov. 
Predlaga, da se v proračunu za leto 2020 zagotovijo tudi sredstva za uvedbo 
participativnega proračuna. 
 
Valentina Šumi: 
Sredstva za obdarovanje starejših krajanov po posameznih krajevnih skupnostih so 
vezana na prejete donacije in se bodo po Zaključnem računu prenesle v proračun za 
prihodnje leto. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
V predlogu proračuna za leto 2020 se 15.000 EUR namenja za izvedbo postopkov 
participativnega proračuna. Sredstva so zagotovljena na proračunski postavki 5110, 
namenjena pa so za izvedbo postopkov do nabora projektov, ki naj bi se izvajali v letu 
2021. Izbrani projekti bodo potem v proračunu za leto 2021 uvrščeni na proračunske 
postavke, kamor vsebinsko sodijo. 
Bazen na kopališču Ukova je v zelo slabem stanju, zato so v predlogu proračuna 
zagotovljena sredstva za pripravo projektne dokumentacije za celovito obnovo kopališča. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Pri programu nabav in vzdrževanja Zavoda za šport je zagotovljenih 49.000 EUR za 
ureditev kanalizacije na zahodnem delu športne dvorane Podmežakla, ureditev preklopa 
v balinišču Baza, za nakup sistema avtomatskega kloriranja vode na bazenu Ukova ter 
za injektiranje razpok na bazenski školjki.  
 
Predsednik Odbora je po razpravi predlagal, da Odbor najprej glasuje o danih predlogih 
za spremembe oz. dopolnitve proračuna za leto 2020. V sprejem je predlagal 
 
SKLEP 1: 
V proračunu za leto 2020 naj se zagotovijo sredstva za subvencioniranje cene 
vozovnic za krajane Potokov, enako kot v mestnem prometu. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 2: 
V proračunu za leto 2020 naj se zagotovijo sredstva za subvencioniranje stroškov 
javnega prevoza za starejše osebe ter osebe s posebnimi potrebami in sicer 
najmanj v višini 70% cene vozovnice, ali pa naj se zagotovijo sredstva za 
vzpostavitev in delovanje mreže brezplačnih prevozov za omenjene osebe na 
območju Občine Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
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SKLEP 3: 
V proračunu za leto 2020 naj se zagotovijo sredstva za sofinanciranje prilagajanja 
stanovanj potrebam starejših občanov najmanj v višini 70% vrednosti investicije, in 
sicer za najmanj 5% ocenjenih potreb za vsako proračunsko leto.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 4: 
V proračunu za leto 2020 naj se zagotovijo sredstva za subvencioniranje pri 
izgradnji malih čistilnih naprav za stavbe izgrajene do leta vzpostavitve zakonske 
zahteve po takšnih čistilnih napravah. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 5: 
V proračunu za leto 2020 naj se znižajo sredstva, namenjena za obnovo kopališča 
Ukova. Sredstva za ta namen naj se zagotovijo do te višine, da se bodo lahko 
izvedla obnovitvena dela, ki so nujna za zagotavljanje varne uporabe kopališča. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 6: 
V proračunu za leto 2020 naj se zagotovijo sredstva za pripravo projekta obnove 
vodovodnega omrežja v delu, kjer še obstajajo azbestne cevi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 
SKLEP 7: 
V proračunu za leto 2020 naj se zvišajo sredstva, namenjena za humanitarne 
programe in projekte. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
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SKLEP 8: 
V proračunu za leto 2020 naj se zvišajo sredstva, namenjena za razvoj malega 
gospodarstva. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Predsednik Odbor je v sprejem predlagal še naslednji 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Proračuna občine Jesenice za leto 2020 v prvi obravnavi, s 
predlogi iz razprave: 

 zagotovijo naj se sredstva za subvencioniranje cene vozovnic za krajane 
Potokov, enako kot v mestnem prometu; 

 zagotovijo naj se sredstva za subvencioniranje stroškov javnega prevoza za 
starejše osebe ter osebe s posebnimi potrebami in sicer najmanj v višini 70% 
cene vozovnice, ali pa naj se zagotovijo sredstva za vzpostavitev in 
delovanje mreže brezplačnih prevozov za omenjene osebe na območju 
Občine Jesenice; 

 zagotovijo naj se sredstva za sofinanciranje prilagajanja stanovanj potrebam 
starejših občanov najmanj v višini 70% vrednosti investicije, in sicer za 
najmanj 5% ocenjenih potreb za vsako proračunsko leto; 

 zagotovijo naj se sredstva za subvencioniranje pri izgradnji malih čistilnih 
naprav za stavbe izgrajene do leta vzpostavitve zakonske zahteve po takšnih 
čistilnih napravah; 

 znižajo naj se sredstva, namenjena za obnovo kopališča Ukova. Sredstva za 
ta namen naj se zagotovijo do te višine, da se bodo lahko izvedla 
obnovitvena dela, ki so nujna za zagotavljanje varne uporabe kopališča; 

 zagotovijo naj se sredstva za pripravo projekta obnove vodovodnega 
omrežja v delu, kjer še obstajajo azbestne cevi; 

 zvišajo naj se sredstva, namenjena za humanitarne programe in projekte ter 
 zvišajo naj se sredstva, namenjena za razvoj malega gospodarstva. 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   88 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   SS TT RR AA TT EE GG II JJ EE   ZZ AA   MM LL AA DD EE   VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   

OO BB DD OO BB JJ EE   22 00 11 99   --   22 00 22 33   ––   DD RR UU GG AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
V razpravi so sodelovali: 
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Mag. Božena Ronner: 
Predlog Strategije je v drugi obravnavi, kar pomeni, da se lahko spreminja samo z 
vlaganjem amandmajev.  
Gradivo je dobro pripravljeno, bo pa glasovala proti predlogu amandmaja, ki je bil 
posredovan. Včasih je bila definicija mlade družine do starosti 29 let, ker se je 
predvidevalo, da so študentje do 29. leta zaključili študij in so si do takrat tudi že ustvarili 
družino. Sedaj pa se je ta starostna meja za mlado družino dvignila že na 35 let.  
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Gre za nadstandardni ukrep za mlade, ki ga izvajajo redke občine. Predlog amandmaja 
bo imel finančne posledice za občinski proračun, vendar pa ni mogoče naprej oceniti 
kakšne. 
 
Petra Dečman: 
Finančnih posledic ni mogoče oceniti, kajti postopke določitve dohodkovnih razredov 
vodijo centri za socialno delo, ki pa nimajo za vse prebivalce občine vpogleda v stanje 
njihovih kreditov, ipd. 
 
Igor Arh: 
V poglavju 7.2 je pri ukrepu 2 – Sofinanciranje programov javnih del kot kazalnik 
navedeno število brezposelnih oseb od 15 do 29 let, ki se vključijo v programe javnih del 
po letih. Smiselno bi bilo, da se kot kazalnik doda tudi število oseb, ki so po poteku 
programov javnih del dobile redno zaposlitev. 
Veseli ga, da se v poglavje 5 vključuje mladinski participativni proračun. Pri ukrepu 1 – 
Sofinanciranje delovanja Mladinskega centra Jesenice redno letno sofinanciranje 
dejavnosti Mladinskega centra Jesenice ni najbolj primeren kazalnik, ker gre v tem 
primeru za redno dejavnost Mladinskega centra. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Strategije za mlade v občini Jesenice za obdobje 2019 – 2023 v 
drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 7 
 ZA – 7 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   99 ::   

VV PP RR AA ŠŠ AA NN JJ AA   II NN   PP OO BB UU DD EE   

 
Vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora sejo zaključil ob 19.08 uri. 
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNIK ODBORA: 
Mojca LEVSTIK       Boris GRILC 
 


